
REFERAT FRA BESTYRELSESMØDE 11. december 2019 

1. Køresedler 

2. fornyelse af licenser 

3. Juleafslutning 

4. Samarbejdsaftale med Bowl’N’Fun, er den OK 

5. Mariagerfjord Idrætsråd 

6. Lokaletilskud 

7. Fællesmøde om ny turneringsstruktur 

8. Kontingent 2020 

9. Generalforsamling 

 

AD 1 – Køresedler – systemet er OK nu, og Grethe finder det fint som det er nu. 

 

AD 2 – Licensfornyelser, der er indberettet de nødvendige medlemmer i HIK-bowling. Vi 

har d.d. 26 licenser i HIK-bowling. 

 

AD 3 – Der er bestilt 6 baner, 18-19 spillere. Der er 22 til spisning. HIK-bowling betaler for 

maden og leje af baner, mens medlemmerne og andre selv skal betale for drikkevarer. 

 

AD 4 – Samarbejdsaftalen med Bowl’N’Fun, Hobro er nu OK. OD har fået underskrift fra 

Ulla Jeppesen. Vi skal sørge for at banefejl bliver indberettet med det samme, så 

mekaniker kan lave det fornødne især til hjemmekampene. Vi olierer selv. 

 

AD 5 – Mariagerfjord Idrætsråd, Award seancen bliver lavet om, da økonomien ikke er så 

god til at de selv kan stå for det. Man arbejder på i kommunen at lave en endnu større 

Award, hvor alle i kommunen bliver hædret. Arrangementet som plejer at være i foråret, er 

flyttet til efteråret 2020. Vi hører nærmere når der vides mere. Vi har en indstilling til den 

tid, dette sørger OD for. 

 

AD 6 – Lokaletilskud, her har kommunen grundet sparehensyn besluttet at man kun kan få 

68 % af det fulde beløb. Det vil sige at ud af de udgifter vi har på ca. 49.000 kan vi kun få 

dækket de 34.500. GM mener nok det skal gå i 2020, så må vi tage den derefter. 

 

AD 7 – Fællesmøde i Viby, Anne Grethe og Anni deltager fra HIK-bowling, kører med OD. 

 

AD 8 – Kontingent 2020, bliver det samme som i 2019. Fuld betalende 200 og passiv 100 

pr. måned- 

 

AD 9 – Generalforsamling 26. februar 2020. Tages op på næste møde 8.1.2020. 

 

 

Referent Ole Drensgaard 

 Hobro, den 12. december 2019 


